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Ingla, sobre la rotonda de l'hipòdrom: 'Ho tenim empantanegat, però s'acabarà el projecte i
es farà bonic'

L'alcaldessa, Mireia Ingla, admet que el procés per tirar
endavant les obres de la rotonda de l'hipòdrom està
'empantanegat'. Ha recordat que els treballs es van aturar
perquè l'empresa adjudicatària del projecte va fer fallida. Ara
l'Ajuntament ha de tornar a licitar el projecte perquè es
reprenguin les obres. Ho ha dit al programa 'Línia directa', en
resposta a una intervenció del veí Nicolás Kogevinas. En tot
cas, Ingla assegura que el projecte 's'acabarà i es farà bonic'.
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